
21.04.2025 Töörühma koosoleku memo  

 

Osalesid: Liina Savolainen, Katre Vendel, Kristi Laving, Kristlin Nagel 

Puudus: Miia Mänd , Pirjo Salvet 

Päevakord: 

1. Hõbetaseme taotlus 

2. Ülevaadet, et kuidas külastuste ja loengu planeerimine läheb. 

3. Jooksvad teemad. 

 

1. Hõbetaseme taotlus     

Kuna taotluse täitmine (info kokku panemine, kajastamine) võtab siiski planeeritust rohkem aega ja 

Liina töökoormus juba lõhki, siis hetkel taotlust esitada ei jõua. Kuid Liina on olnud ühenduses 

projekti eestvedajatega Viimsi vallas ja sügisel, enne projekti lõppu, peaks toimuma veel üks 

taotlusvoor, seega sihiksime oma tegevusega seda. Suur soov on siiski oma tegevused kenasti kirja, 

vormi saada ja Hõbetaset taotleda, sest vajalikud kriteeriumid on pea täies mahus täidetud (puudu 

on veel kajastusi ja vajaka jääb aega, et need kõik ka fikseeritud, kokku kogutud saaks). Töörühm on 

olnud aktiivne, koolipere eesmärgi poole liikunud, seega püssi põõsasse ei taheta visata.  

OTSUS: Taotleme Hõbetaset 2025. aasta sügisel 

2.    Ülevaadet, et kuidas külastuste ja loengu planeerimine läheb  

- Kadarbiku külastuse planeerime sügisesse, kuid hetkel kaardistame siiski huvi 1.-3. klasside 

poolt (järgmisel õppeaastal 2.-4. klassid) ja valmisoleku osaliselt ka klassirahast õppekäike 

tasuda. Hetkel arvestuslikult 10€ õpilase osalustasu ja 350 € bussi rent - täies mahus 9 klassi 

õppekäike projekti rahastusest katta ei ole võimalik.  

Liina kaardistab klasside huvi ja tuleme teema juurde augusti lõpus/septembri alguses tagasi. 

- Loeng toitumisest noortele. Liikumisõpetajatele sai Kristi poolt palve edastatud (et nad 

liikumistundides õpilastelt uuriksid või ise välja pakuksid, et kes on need inimesed, kelle 

tervislik elustiil, toitumine neile eeskujuks on), kuid tagasiside saadud ei ole. Kuna hetkel 

enam loengut korraldada ei jõua, siis jääks ka see sügisesse ja töörühm liigub siis edasi 

personaaltreeneri või sportlasega, keda küsitluses välja toodi.  

  

3. Jooksvad teemad 

- Sel nädalal valmistavad klassid fantaasiasalateid kooli sünnipäevaks. Mõned klassid on juba 

algust teinud ja kodunduse õpetaja Katre gruppidel on tegevus ka õppetööpõhine. 

 



- Kogusime esimesed mõtted sügisel toimuva ürituse osas, et enne suvepuhkust kooliperele 

juba esmane info edastada. Paika sai kuupäev ja kellaaeg (kuna tegemist kogu pere 

üritusega, siis tundus ainuõige viia see läbi nädalavahetuse hommikul): 4. oktoober 

(laupäev) kell 11-14. Tegemist sügissaaduste laada ja hoidiste konkursiga, st teeme 

üleskutse tulla müüma aiasaadusi oma aiast või tuttava aiast ja ka hoidiseid. Ürituse raames 

kuulutame välja ka hoidiste konkursi, kus selgitame välja žürii (püüame žüriisse kaasata 

mõne tuntud toidugurmaani või asjatundja, asjaarmastaja) ja publiku lemmiku, mõni 

eriauhind. Võiks toimuda ka mõni töötuba, kus siis näiteks valmistatakse midagi 

sügissaadustest. Kaasame koolipere kui ka Randvere kogukonna. Üritus toimub koolimaja 

juures õues, lausvihma puhul võimalus ka sündmus koolimajja sisse liigutada.   

 

- Ettepanek, et mai 2. nädalal võiks Randveres olla avatud koolisöökla nädal ehk kutsume 

lapsevanemaid koolitoitu maitsma/tagasisidestama. Liina edastab soovi toitlustajale. 

 

- Arutleti koolitoidu üle ja leiti, et väga oluline on toitu pidevalt tagasisidestada ja jälgida ka 

toidu vastavust menüüga. Samuti nähakse vajadust, et üks inimene oleks sööklapersonalis 

juures (tihti ikkagi ei ole söögivahetunni alguseks jõutud marmiite täita, ei ole jõutud puhtaid 

nõusid tuua või puudu nt salvrätikuid). 

 

Järgmine koosolek 16. juuni kell 16.00 

 

 


